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Document ID: TSB_M_101023_0_EN_FR
Document Languages: English, French
Date: November 6th, 2023
Supersedes: BS-1022-1, BS-1022-2, BS-1207-1
Valid Until: October 10, 2025 
Product(s): FMAxxHIAHUU230X7 (sizes 18, 24, 30, 36, 48, 60)
Reason for Issuance: Change of recommendation regarding use of Moovair KJR-120x controller; availability of 
continuous fan mode when using 3rd party controller.

 
Description

1.	It is now recommended to install Moovair FMA units with the included Moovair KJR-120x wired controllers 
as standard practice. The temperature differential as outlined in BS-1207-1 (setpoint vs. user experience) is 
eliminated with updates made to the indoor unit PCB. 

2.	Moovair FMA units supplied with the same new PCB as above are now capable of running the fan in  
continuous mode when installed with a 3rd party 24V 3H/2C thermostat. When terminals B and G are  
energized, the unit’s fan will now start at low speed. Any 3H/2C heat pump thermostat sold by  
The Master Group is compatible. 

Action

Units with production dates as outlined in the table on the next page have an updated PCB and can be installed and 
used following standard procedures. For older units installed with a Moovair KJR-120x controller where temperature 
differential is a reason of complaint or installed with a 3rd party stat where continuous fan operation is desired, replace 
the unit’s Duct Electronic Control Box Subassembly with the indicated new subassembly. 

See continuation on the next page
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Model
Production Date for Inclusion of Updated 

PCB (Based on 12th, 13th, 14th-15th Digits of 
Serial Number – Year, Month, Day)1

Replacement Subassembly Part Number 
for Older Units (If Necessary)

FMA18HIAHUU230X7 3301 17223000009525 
FMA24HIAHUU230X7 3301 17223000009525 or 17223000010264
FMA30HIAHUU230X7 3301 17223000009525 or 17223000010264
FMA36HIAHUU230X7 3301 17223000009544 or 17223000010262
FMA48HIAHUU230X7 3301 17223000009544 or 17223000010262
FMA60HIAHUU230X7 3301 17223000009544 or 17223000010262

1Unit serial number (12th, 13th, 14th-15th digits) format is: Year (202*), Month (January-September = 1-9;  
October-December = A-C), Day. Example: 3301 is read as a production date of 2023, March 1st. 

Compensation

In the case where it is desired to replace the PCB in a unit which pre-dates the inclusion of the updated part, credit 
for the appropriate subassembly in the table above will apply if all the below criteria are met.

•	 The unit has not already benefited from a claim filed under superseded bulletins BS-1022-1, BS-1022-2,  
or BS-1027-1.

•	 The claim is filed by the contractor within three (3) months of the eligible unit’s purchase.
•	 The old subassembly is returned to your local branch with the unit’s serial number. Warranty code to  

reference is TSB_M_101023_0. 

There is no labour allowance included. 

Disclaimer

This bulletin is intended to inform customers of recommended service items and tasks for the listed product(s). 
This bulletin is not exhaustive in scope and should be used in combination with local code requirements and  
product-specific manuals as applicable.
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ID de document : TSB_M_101023_0_EN_FR
Langues des documents: anglais, français
Date : 6 novembre 2023
Remplace : BS-1022-1, BS-1022-2, BS-1207-1
En vigueur jusqu’au : 10 octobre 2025
Produit(s) : FMAxxHIAHUU230X7 (capacités 18, 24, 30, 36, 48, 60)
Motif de diffusion : Nouvelle recommandation concernant l’utilisation de la commande KJR-120x de Moovair;  
possibilité de fonctionnement continu du ventilateur lors de l’utilisation d’un thermostat fabriqué par un tiers.

 
Description

1.	Il est désormais recommandé d’installer les unités FMA de Moovair avec les commandes câblées  
KJR-120x de Moovair incluses. Le différentiel de température décrit à la norme BS-1207-1 (point de  
consigne par rapport à l’expérience utilisateur) est éliminé grâce à la mise à jour du circuit imprimé  
de l’unité intérieure. 

2.	Les unités FMA de Moovair dotées du même nouveau circuit imprimé décrit ci-dessus permettent  
maintenant de faire fonctionner le ventilateur en mode continu lorsqu’elles sont installées avec un  
thermostat 24 V, 3H/2C produit par un tiers. Lorsque les bornes B et G sont alimentées, le ventilateur de  
l’unité démarre à basse vitesse. Tous les thermostats de thermopompes 3H/2C vendus par le  
Groupe Master sont compatibles. 

Mesure

Les unités dont la date de production figure au tableau de la page suivante sont dotées d’un circuit imprimé mis à  
jour, et peuvent être installées et utilisées en suivant les procédures standard. Pour les anciennes unités équipées d’une 
commande KJR-120x de Moovair où le différentiel de température est un motif de plainte ou qui ont été installées 
avec une commande fabriquée par un tiers pour assurer le fonctionnement continu du ventilateur, il faut remplacer le 
sous-ensemble de boîte de contrôle électrique de l’unité. 

Voir la suite à la page suivante
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Modèle

Date de production incluant  
le circuit imprimé mis à jour   

(basée sur les 12e, 13e, et 14e-15e chiffres  
du numéro de série – année, mois, jour)1

Numéro de pièce du sous-ensemble de 
remplacement pour les anciennes unités 

(si nécessaire)

FMA18HIAHUU230X7 3301 17223000009525 
FMA24HIAHUU230X7 3301 17223000009525 ou 17223000010264
FMA30HIAHUU230X7 3301 17223000009525 ou 17223000010264
FMA36HIAHUU230X7 3301 17223000009544 ou 17223000010262
FMA48HIAHUU230X7 3301 17223000009544 ou 17223000010262
FMA60HIAHUU230X7 3301 17223000009544 ou 17223000010262

1Le format du numéro de série de l’unité (12e, 13e, et 14e-15e chiffres) se lit comme suit : année (202*),  
mois (janvier-septembre = 1-9; octobre-décembre = A-C), jour. Exemples : 3301 signifie que la date de  
production est le 1er mars 2023. 

Compensation

Si l’on souhaite remplacer le circuit imprimé d’une unité produite avant la mise à jour, le crédit pour pour le sous- 
ensemble approprié dans le tableau ci-dessus s’appliquera si tous les critères ci-dessous sont remplis.

•	 L’unité n’a pas déjà fait l’objet d’une demande au titre des bulletins remplacés BS-1022-1, BS-1022-2 ou  
BS-1027-1.

•	 La demande est déposée par l’entrepreneur dans les trois (3) mois suivant l’achat de l’unité admissible.
•	 L’ancien sous-ensemble est renvoyé à votre succursale locale avec le numéro de série de l’unité. Le code de 

garantie à inscrire est TSB_M_101023_0. 

La main-d’œuvre n’est pas incluse. 

Avertissement

Ce bulletin vise à informer les clients des tâches et des éléments d’entretien recommandés pour les produits listés. 
Ce bulletin n’est pas exhaustif et doit être utilisé en combinaison avec les exigences des codes locaux et les manuels 
propres aux produits, le cas échéant.


